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Referat bestyrelsen 

 

Tirsdag d. 23/1-2024 kl. 19.00  

 

Der er formøde kl. 18.00 i personalerummet 

Afbud:  Magnus Billeschou Laurentzius, Rasmus Laurentzius , Janni Aarhaug, Laura 

Bjørstrup 

Uden afbud: 

 

Til stede:  Tine Hasgaard, Dennis Stentebjerg-Czucba, Jakob Martinsen, Stine Gajda, Mette 

Østergaard, Mette Hansen, Mariann Stidsen, Asta Laurentzius, Charly Bjørnskov, 

Lise Stentebjerg, Janni Buxbom, Sanne Jørgensen 

Referat:  Stine Gajda 

Punkter til eventuelt:  Intet til evt. 
  

Nyt fra elevrådet:  Der har været møde i fælleselevrådet – der arbejdes på et medlemskab i 
”Elevvenlig kommune” – Og et inspirationskatalog til den gode 
skoledag. 

 
Sidste nyt: Der er bedt om testning af skimmelspore i vores indskoling. 

Pia Madsen er ansat pr ½-24 til 1.a 
   P.t. er der til to BH-klasser i kommende skoleår 
 
 Orientering om ovenstående. 
 
 Desuden: 
 Vi mangler vores servicepersonale – grundet fratræden og sygdom. 
 
 SFO´s økonomi er svær at styre – bl.a. pga. elever der ikke bliver hentet 

inden lukketid eller som ikke møder op i ferietiden.  
 

Det skrives i et skolenyt. 
  
Økonomi:  Oversigt for 2023 vedlagt 
   Budget år 23 er ikke helt afsluttet, og vi har ikke fået normering for    
   24/25. Derfor er budget 24 ikke vedlagt, men fremlægges mundtligt. 
 
  Dejligt med et resultat så tæt på nul.  
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Det kommende budgetår ser fornuftigt ud. Dette års underskud kan på 
nuværende tilskud sagtens hentes. 

 
Lektier:  Siden sidst har personalet drøftet videre. Det er ledelsens holdning, at  
   lektier /hjemmetræning er en del af elevernes uddannelse. 
 

Personalet har ved sidste personalemøde talt om lektier. Det bliver 
taget op på PLF-møderne – og personalet vender tilbage med deres 
indstillinger – inden næste bestyrelsesmøde. 
Bilag vedlagt 
 
Bestyrelsen er enige om, at lektier er vigtige.  
 
Der er en enighed om at træning/lektier er en god ide. 
 
Vi er forpligtet til, at alle bliver så gode, som de kan. 
 
Lektier er dannelse – ikke kun læring. 
 
Det er en forventning, at forældrene bakker op og støtter deres børn i 
det daglige arbejde - ellers svigter de dem. 
 
Det besværliggør lektier, at eleverne lader bøger mm. ligge i klasserne. 
 
Det er vigtigt, at hvad der er lektier, er tydeliggjort. 
 
Vi er ikke en lektiefri skole! 
 
Punktet tages op igen på næste møde, så det kan tydeliggøres i 
forbindelse med skole/hjem – samarbejdet. 
 

Timefordelingsplan:  Oversigt fremsendes 
   

Den fremlagte timeplan er godkendt. 
 
Inde-ordning:  Elevrådet fremlægger forslag til alternativ inde-ordning, til drøftelse. 
   
  Dennis har været til møde med elevrådets formand og næstformand 
 
  Asta fremlagde elevrådets forslag. 
 
  Indvendingerne går især på skærm, iPad, og computer. 
 
  Bestyrelsen er generet positive over for forslaget. 
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Der kan godt sættes musik/just dance eller lignende. Elevrådet skal 
udarbejde en nettoliste over hvad der er ok, samt retningslinjer for, 
hvem der styrer computeren. 
Der indføres en prøveperiode hurtigst muligt. 
     

Status på samarbejde med Sakskøbing skole: 
  Forslag; Dysleksi, Skole og forældre, afstemning af principper. 
   Forældremøde kommende 7. årgang 18/6 kl.17-18.30 
   Der er ikke p.t. en dato for Dialogmøde med det politiske udvalg 
   

Forældre på 6. årgang skal gøre opmærksomme på, at de kan stille op til 
det kommende valg til skolebestyrelsen på Sakskøbing Skole. 

 
Drøftelse om elevfravær: 
  Bilag vedlagt 
 
  Henteordningen har været en delvis succes. 
 

Fraværet er steget. 
 

Næste gang skal der kunne sammenlignes med tal fra året før 
 
Trafikindsatsen: Bestyrelsen finder en dato for ”morgenbrøds-arrangementet” 

 Den sureste uge, evt. deltagelse. (skolepatruljer) 
 En uge hvor vi sætter fokus på skolepatruljens arbejde i en mørk tid. 
https://sikkertrafik.dk/undervisning/skole/skolepatrulje/den-sureste-
uge-kampagne/ 

    
  Bestyrelsen deltager gerne i ”den sureste uge”.  
   

Bestyrelsen melder ind til Dennis i forhold til, hvem der kan hvornår. 
Senest fredag 

 
  Uddelingen af morgenbrød udskydes til senere på året. 
 

Skal der fortsat være skolepatruljer på Nykøbingvej? Elevrådet kan 
sættes på en optælling i forhold til årstid og behov. 
 
Mandagsvagterne er en udfordring for skolepatruljen. LW/KBO 
inddrages.  
 

Trivsel generelt herunder emneugen: 
   Hvordan gik emneugen? 
   Trivsel på skolen generelt.        
   Vores indsatser og vurdering af disse. 
   - Trivselskontor 
   - PAF 

https://sikkertrafik.dk/undervisning/skole/skolepatrulje/den-sureste-uge-kampagne/
https://sikkertrafik.dk/undervisning/skole/skolepatrulje/den-sureste-uge-kampagne/
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   - Personalet 
   - GUSA og eksterne hjælpesystemer                    
 

Emneugen gik godt – der var fokus på trivsel, men den masse gode 
tiltag. 
 
Den nationale trivselsundersøgelse er ikke gennemført endnu, det sker i 
den kommende periode. 
 
Der har været meget få fastholdelser. 
 
Trivselskontoret og PAF – begge dele er velfungerende. 
 
Der er god personaletrivsel. 

 
Bestyrelsens omfang/ antal medlemmer ifm. kommende valg 
    Plan for valg og antal medlemmer. 
   Forretningsorden vedlagt 
 

 På valg er  
 Lise  Rasmus  
 Laura  Jannie 
 Charlie  Mette Ø 
 
 Lise, Rasmus og Jannie modtager ikke genvalg. 
 
 Der vælges 2 bestyrelsesmedlemmer og et antal suppleanter. 
 
 Nyvalgte sidder fra dette valg for 4 år. 
  

Det er vigtigt at tydeliggøre, at det tager tid at deltage i skolebestyrelsens 
arbejde, og det kræver fremmøde til de fleste møder. 
 
Der er fremlagt en plan - som tilrettes. 
 
Punktet tages op næste møde. 

 
Kommunikation fra skolen til forældre ifm. væsentlige ændringer for elever og 
forældre:  Hvordan kan skolen bedst informere og i hvilket omfang, når der sker  
   ændringer på skolen? 
 

Informationer skal være så præcise, som det er muligt på 
informationstidspunktet. Informationer skal stiles mod de rette 
modtagere. 
 

   Hvordan gør vi det bedst for alle?  
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  Punktet udskydes til næste møde. 
E.v.t.:  
  
Personsager (uden elever): 
 

0. årgang: Lise, Dennis 
1. årgang: Mette H, Charly, Tina, Dennis 
2. årgang: Laura 
3. årgang: Janni 
4. årgang: Mette Ø, Tine, Dennis 
5. årgang Rasmus 
6. årgang Rasmus 
Basen: Laura 
UC: Tine 
Elevrådet: Stine 
 
 
Datoer: 
21/2 
21/3 
8/4 med Sakskøbing 
12/6 
 


